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Prečo som sa rozhodol práve
pre plemeno, ktoré chovám?

Naša cesta k foxteriérom bola jednoduchá.
25. novembra 1966, otec kúpil na hubenie
hlodavcov na dvore našu prvú sučku - foxte-
riéra hrubosrstého. Aj keď sme na nej nikdy
nechovali, suka nás zapálila pre chov tohto
plemena a foxteriérom sa venujeme odvtedy
nepretržite už viac ako štyridsať rokov. S fox-
teriérmi sme prežili obdobia ich rozkvetu a aj
problémov. Svojím spôsobom sme možno
výnimoční aj v tom, že počas celých štyridsať
rokov chováme len na jednej rodine, a doma
máme pokračovateľky už v 12. a 13. generácii
výlučne našej rodiny.

Počas celého nášho chovateľstva sa
utvrdzujeme, že najväčší poklad v chove
psov je kvalitná bezproblémová suka. Iste, aj
pes je dôležitý, pretože novému genofondu
nesporne dodáva istú dynamiku, ale vlastnú
podstatu a smerovanie v chove určuje
sučka.

Naše druhé plemeno - cairn teriérov, som
vybral po dôkladnej úvahe. O tom, že táto
voľba bola správna, svedčí aj to, že cairni do
našej rodiny skvelo zapadli, a svojou vždy
pozitívnou povahou nám robia veľa radosti.
Chováme ich krátko, ešte len jedenásť
rokov, ale podarilo sa nám pre toto skvelé
plemeno nadchnúť už viac ľudí, takže si mys-
lím, že na Slovensku sa o budúcnosť cairnov
netreba obávať.

Aký bol minulý rok?

Pre celú našu rodinu bol tento rok bohatý
na rôzne udalosti, niekedy dramatický a
občas až hektický. Naši rodinní anjeli strážni

mali s nami určite plné ruky práce, ale
dúfam, že z nášho počínania mali aj oni
radosť, a z celého srdca im za ich ochranu
ďakujem.

Dobrý pocit máme hlavne z počínania
našich detí, z ktorých rastú dobrí a hodnotní
ľudia.

Výborne sa nám darilo v chove. Odchovali
sme niekoľko krásnych šteniatok, ktoré nám
svojimi prvými úspechmi urobili veľkú
radosť. V chove máme zaradené mladé zvie-
ratá hlavne z nášho chovu, takže končiaci
chovateľský rok uzatvárame s čistým sve-
domím a plní nových očakávaní.

Z hľadiska výstavných prezentácií našich
odchovancov sme určite mohli dosiahnuť aj
viac. Výstavy berieme ako súčasť chovu, ale
rozhodne to nie je naša priorita. Iste je veľmi
milé, ak sú naše zvieratá úspešné aj na
výstavách a iných prezentáciách, ale pod-
statou nášho chovu je dochovávať psov,
ktorí robia radosť iným ľuďom, a zlepšujú

kvalitu ich života.

Čo prajem slovenskej kynológii?

Ja si myslím, že slovenská kynológia uzatvo-
rila výborný rok, v ktorom rozhodne prevažovali
klady a pozitíva. Všetkým nám slovenským
chovateľom, milovníkom psov a našim psíkom
prajem hlavne veľa pevného zdravia a radosti
zo života. Taktiež nám všetkým prajem s našimi
psami aj veľa krásnych zážitkov a úspechov.

A aby sme príliš nespyšneli, tak nám všetkým
prajem aj tak trocha neúspechov, nech nás to
postaví opäť na pevnú zem a máme nad čím
premýšľať.
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